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Jegyzőkönyv 

 

Készült: 2020. október 5-én 18:00 órai kezdettel, a Verebély László Technikum épületében,  

Budapest, Üteg utca 13-15. alatt, a fsz. 29-es termében. A jegyzőkönyv mellékletét képezi a 

határozatok listája és a jelenléti ív. 

 

Jelen van 14 rendes tag, valamint Dr Poronyi Zoltán ügyvéd.  

 

Tárgy: a Magyar Mikológiai Társaság 2020. évi rendes Közgyűlése. 

 

A közgyűlés megnyitása: Kisné Dr Fodor Lívia megnyitja a megismételt közgyűlést, üdvözli a 

megjelenteket, majd engedélyt kér a hangfelvételhez.  

Rendhagyó lett ez az év, azonban a közgyűlést mindenképp kell tartani, hiszen ez a döntéshozó 

szerv és a közgyűlésnek el kell fogadnia a 2019-es év beszámolóját. 

Engedélyt kér a hangfelvétel készítéséhez, a megjelent tagok egyetértenek. 

Bemutatja Dr Poronyi Zoltán ügyvéd urat, aki azért van jelen, hogy a törvényességnek eleget tegyen 

a Társaság. 

Ismerteti, hogy rendhagyó a közgyűlés helyszíne is, mert a Lehel utcai épületből el kell költözni, és 

a Lehel utcához közel kerestek lehetőséget. 

A Magyar Mikológiai Társaság múlt csütörtökön egy kormányhivatali épületbe költözött a Móricz 

Zsigmond körtérnél. 

 

1. napirendi pont: levezető elnök, jegyzőkönyvvezető, jegyzőkönyv hitelesítők és 

szavazatszámláló bizottság megválasztása. 

 

Kisné Dr Fodor Lívia felkéri Hojer Gyulát, hogy legyen a levezető elnök, a megjelent tagok nyílt 

szavazással megszavazzák, az alábbi eredménnyel:  

 

Összes szavazat: Igen: Nem: Tartózkodik: 

13 13 0 0 

 

1/2020. (10.05.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 100%-os támogatásával, 13 igen szavazattal Hojer Gyulát választotta 

levezető elnöknek. 

 

A levezető elnök felkéri jegyzőkönyvvezetőnek Radnóti Ágnest, és nyílt szavazásra bocsátja. A 

nyílt szavazás eredménye az alábbi: 

 

Összes szavazat: Igen: Nem: Tartózkodik: 

13 13 0 0 

 

2/2020. (10.05.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 100%-os támogatásával, 13 igen szavazattal Radnóti Ágnest választotta 

jegyzőkönyvvezetőnek. 

 

A levezető elnök megkérdezi az ügyvédet, hogy kell-e szavazatszámláló? 

Dr Poronyi Zoltán: nem kell, elegendő a levezető elnök, a jegyzőkönyv-levezető valamint legalább 

1 fő jegyzőkönyv-hitelesítő.  
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Jegyzőkönyv-hitelesítők megszavazása 

 

Hojer Gyula felkéri Fedor Ilonát jegyzőkönyv-hitelesítőnek, és nyílt szavazásra bocsátja. A nyílt 

szavazás eredménye az alábbi: 

 

Összes szavazat: Igen: Nem: Tartózkodik: 

13 13 0 0 

 

3/2020. (10.05.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 100%-os támogatásával, 13 igen szavazattal Fedor Ilonát választja 

jegyzőkönyv-hitelesítőnek. 

 

A napirendi pontok felvezetése 

 

Dr Poronyi Zoltán felvezeti a napirendi pontokat: 

 

1. Levezető elnök, jegyzőkönyvvezető, jegyzőkönyv hitelesítők és szavazatszámláló bizottság 

megválasztása 

2. Az Elnök szakmai beszámolója a Vezetőség 2019. év munkájáról 

3. A Felügyelőbizottság beszámolója 

4. A 2019. évi beszámoló és közhasznúsági melléklet elfogadása 

5. A Magyar Mikológiai Társaság 2020. évi programjának tervezete, a költségvetési terv elfogadása 

6. 2021. évi tagdíj összegének meghatározása 

7. Egyebek 

 

A levezető elnök felkéri a tagokat, hogy szavazzanak a napirendi pontok elfogadásáról. A nyílt 

szavazás eredménye az alábbi: 

 

Összes szavazat: Igen: Nem: Tartózkodik: 

13 13 0 0 

 

4/2020. (10.05.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 100%-os támogatásával, 13 igen szavazattal elfogadja a napirendi 

pontokat. 

 

2. napirendi pont: szakmai beszámoló a Vezetőség 2019. év munkájáról 

 

Hojer Gyula felkéri Fodor Líviát, hogy ismertesse a beszámolót. 

 

Kisné Dr Fodor Lívia: Furcsa volt a 2019-es év beszámolóját elővenni, réginek tűnik, jó 

visszatekinteni.  

Az egyik kiemelkedő rendezvény a Magyar Mikológia napja, melyet 2019. május 4-én tartottak, és 

több szempontból nagyon sikeres volt. Az ELTE és MMT közös szervezésében létrejött egynapos 

hétvégi rendezvény a tudomány és a társadalom közötti kohézió erősítésére szolgált, valamint a 

gombák iránt érdeklődő emberek és a tudomány képviselői közötti kapcsolatot hivatott 

megerősíteni. Az előadásokat 11 előadó közreműködésével, hétköznapi nyelvezeten tartották meg. 

110 regisztrált résztvevő vett részt rajta.  



 

A Magyar Mikológia Társaság megismételt közgyűlésének jegyzőkönyve, 2020. 10. 05. 

 

 

Levezető elnök Jegyzőkönyvvezető Jegyzőkönyv-hitelesítő 

Hojer Gyula Radnóti Ágnes Fedor Ilona 

3 

Új kezdeményezés a tematikus workshop-ok szervezése, melyeket évi 4-5 alkalommal terveznek 

megrendezni, egy-egy speciális területre koncentrálva az ország különböző helyszínein, az adott 

szakterületet legjobban ismerő mikológus vezetésével. Az első workshop Bugacon valósult meg 

2019 november 22-24.-e között. 2020-ra terveztek többet, melyek azonban a járványhelyzet miatt 

elmaradtak. 

Kétnapos gombafotós kurzus is volt, melyen elméleti és gyakorlati ismereteket is halhattunk, van 

még mit rajta fejleszteni.  

A családi napot harmadszor szervezték meg, 100 regisztrált fő vett részt a Budakeszi vadasparkban. 

Jó hangulatú rendezvény, gyerekeknek és felnőtteknek egyaránt.  

Tanulság, hogy ezentúl a mikológia napját és a családi napot nem fogják megszervezni ugyanabban 

az évben, mert túl nagy leterheltséget jelentett a szervezők és az önkéntesek számára, ezentúl 

felváltva szeretnék megrendezni.  

Előadásprogram: mind a 14 előadás megvalósult 25-50 fő részvételével.  

A könyvtár tovább fejlődött, 2019-ben 200 ezer forint értékben bővült az állomány, köszönet illeti 

Büki Józsefet folyamatos áldozatos munkájáért. 

A gombaszakellenőri tanfolyamok az ország három helyszínén zajlottak: Budapesten 30 fő, Szeged 

18 fő, Pécs 14+2 fő részvételével. Szakellenőri vizsgát 33 fő tett. Újítás, hogy a tanfolyam nem 

februárban, hanem októberben indul a gombakiállítással és egy gyakorlattal, így Budapesten 

elindult a 2019-2020-as tanfolyam. 

Felsőfokú tanfolyam: 2017-től megújított rendszerben tartják. 2019-ben 27 (23+4) fő vet részt rajta 

részt, ebből 4 fő végzett oklevéllel és szakdolgozattal. 

 

A rendes tagok száma egy újabb tag, Dr Dr Benedek Lajos megérkezésével 1 fővel növekedett. 

 

Kisné Dr Fodor Lívia: Egynapos mikroszkópos gyakorlatot is tartottak, 3 alkalommal 27-27 fővel, 

nagy sikerrel zajlott, versengés volt a helyekért. 

Az Országos Gombakiállítás is megszervezésre került. Habár 2019 ősze nem volt túl 

gombabagazdag, így is 400 faj gyűlt össze, valamint mikroszkópos bemutató is volt.  

A 2019-es fotópályázat témája: ”Mi fán terem?” Szűcs Béla I. helyezést ért el, II. helyezett Szajkó 

Attila, megosztott III. helyezett megosztott Fodor Magdolna és Szajkó Attila között. A különdíjat 

Szajkó Attilának ítélték oda. 

Az MMT őszi kirándulása 2019-ben is sikeres volt, Bakonybélben tartották Boros Lajos és Albert 

László vezetésével, 65 fő részvételével. 

Új kezdeményezésként gombász gyerektáborok indultak el az országban két helyszínen: a Zempléni 

Gombász Egyesület szervezésében a Zemplénben, valamint Fedor Ica szervezésében Kárászon. 

Mindkettő izgalmas volt, és lelkes visszajelzések érkeztek. Idén is meghirdették őket, de a 

járványhelyzet közbeszólt és csak a zempléni tábort tudták megszervezni. Mindkét tavalyi tábort az 

MMT támogatta. 

 

A Magyar Gombász folyóirat második száma 2020 elején jelent meg, 350 példánnyal. 

Ismeretterjesztés, bemutatás: a Társaság részt vett az Év Élőlényei rendezvényen, a Föld Napján a 

Normafánál, valamint a Budakeszi Vadasparkban a Családi nappal párhuzamosan 4 standot állított 

fel. Mindemellet az Országos Gombakiállításon ismeretterjesztő sarkot is berendezett. Köszönet 

illeti a segítőket. 

 

A 2019-es év gombája népszerűsítésére számos ismeretterjesztő anyagot készítettek: leporellót, 

plakátot, könyvjelzőket, népszerűsítő cikket a Magyar Gombász folyóiratba és összekötős játékot.  

A 2020-as év gombája választás nyertese a csoportos csészegomba.  



 

A Magyar Mikológia Társaság megismételt közgyűlésének jegyzőkönyve, 2020. 10. 05. 

 

 

Levezető elnök Jegyzőkönyvvezető Jegyzőkönyv-hitelesítő 

Hojer Gyula Radnóti Ágnes Fedor Ilona 

4 

 

2020 májusától Fedor Ilona segíti a munkát részmunkaidős alkalmazottként. Rengeteget 

köszönhetnek neki, a tagdíj nyilvántartást megpróbálta rendbeszedni, nagy erőfeszítéseket tett az 

elmaradt tagdíjak beszedéséért email-ek, levelek és tértivevényes felszólítások formájában. Ennek 

köszönhetően jelentősen nőtt a tagdíj bevétel. Egy évnyi kemény munka van mögötte, köszönet 

illeti. 

2019-től új tagkártya rendszer került bevezetére. 

Tagnyilvántartás: naprakész lett, 2019-ben 62 új tag csatlakozott.  

2020-ra sokan fizettek tagdíjat határidőre, ennek köszönhetően a tagdíjbevétel majdnem 

megduplázódott. 

Volt tisztújító közgyűlés. 

Elkészült a GDPR szabályzat, adatbekérés intézése lezárult.  

Folyamatos teendőt biztosítanak a postázás, hírlevelek, a folyamatos kapcsolattartás a tagsággal. Az 

internetes kapcsolattartást lehetne aktívabban csinálni, de a kapacitások végesek, jelentkezőket 

várnak. 

 

A Védett Gombák Országos Adatgyűjtő hálózatába 2019-ben 88 adat érkezett 48 adatközlőtől, 

köszönik. 

 

Pénzügyi elszámolás: főkönyvből és beszámolóból készült az összegek csoportosításával. 

2019-ben nőtt a társaság vagyona. A társaság vagyoni helyzete a következő: a folyószámlán 10,650 

ezer forint, valamint a leköttött betétben továbbbi 4,370,000 forint van. 

Kisné Dr Fodor Lívia befejezi a beszámolót. 

 

Hojer Gyula: van-e megjegyzés, kérdés? A tagoknak nincs kérdésük. 

 

A levezető elnök szavazásra bocsátja a beszámolót.  

A nyílt szavazás eredménye a következő: 

 

 

Összes szavazat: Igen: Nem: Tartózkodik: 

14 13 0 1 

 

5/2020. (10.05.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 93%-os támogatásával, 13 igen szavazattal elfogadta a Magyar 

Mikológiai Társaság Vezetőségének 2019. Évi szakmai beszámolóját. 

 

Fedor Ilona megjegyzése: össze kellene számolni a jelenlévő tagokat. 13 fő plusz egy külsős van 

jelen. 

 

3. napirendi pont: a Felügyelő bizottság beszámolója. 

 

Hojer Gyula bejelenti, hogy a felügyelő bizottság beszámolója következik.  

 

Szeberényi Attila: A bizottság tagjai Varga György, Kiss Zsuzsanna és Szeberényi Attila. 

Megvizsgálták a beszámolót és az alábbi megállapításokat teszi: az elnökség és a bizottság között az 

együttműködés kiváló volt, az adatszolgáltatás pontos és elégséges, a felmerült kérdésekre választ 

kaptak. 
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A mérleget a főkönyvvel minden adatában megegyezőnek találták. 

Takarékos év van mögöttük, a bérjellegű költség emelekedett, de a többi költség csökkent, valamint 

a tagdíj bevéltel jelentősen emelkedett. 

A gazdasági tevékenységből származó bevételekben minden tekintetben emelkedés volt jellemző – 

ide tartozik a tábor, tanfolyam, előfizetés, valamint a személyi jövedelemadó 1%-a. 

A bizonylatok próbaszerű ellenőrzése során hiányosságokat, ellentmondásokat nem tapasztaltak. 

Javasolják a 2019-es beszámoló elfogadását, és várják az esetleges kérdéseket. 

 

Büki József: Sok vagyontárgy van, nem kellene leltározni? 

Kisné Dr Fodor Lívia: van leltár, a könyvelő vezeti. 

Szeberényi Attila: a tárgyi eszközökben szerepel. 

Kisné Dr Fodor Lívia: 2016-ban átvették az egyesületet és elkészült a leltár. 

Szeberényi Attila: mikor szerezték be a sok mikroszkópot? 

Kisné Dr Fodor Lívia, Finy Péter: Két részletben. 

 

Hojer Gyula megköszöni a beszámolót.  

Szavazásra bocsátja,hogy egyetértenek-e a tagok a beszámolóval.  

A nyílt szavazás eredménye a következő - a 2 bizottsági tag plusz egy fő tartózkodik: 

 

Összes szavazat: Igen: Nem: Tartózkodik: 

14 11 0 3 

 

6/2020. (10.05.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 79%-os támogatásával, 11 igen szavazattal elfogadta a Magyar 

Mikológiai Társaság Felügyelőbizottságának a 2019. évi beszámolóját. 

 

4. napirendi pont: a 2019 évi beszámoló és közhasznúsági melléklet elfogadása 

 

Kisné Dr Fodor Lívia: nem egyszerű a formanyomtatvány, melyet a Fővárosi Törvényszékhez kell 

benyújtani. A könyvelő összeállítja a pénzügyi mérleget, a végén beazonosítható az eredmény. A 

könyvelő tölti ki, utána kerül bele a szöveges szakmai beszámoló a vezetőségtől, mely korlátozott 

karakterszámú, így szükségszerűen szűkszavú lesz a beszámoló. Az 1. oldalon a Mikológiai 

előadássorozat, a 2. oldalon a folyóirat, a 3. oldalon az adatgyűjtő hálózat működése szerepel 

(évente aktualizálva). Gombaismereti foglalkozások, gombaszakellenőri tanfolyamok szerepelnek a 

következő oldalon, majd ismeretterjesztés (MMT kirándulás – gombaterep gyakorlat), fotópályázat, 

az Év Gombája választáshoz kapcsolódó programok, plakátok, könyvjelző, Magyar mikológia 

napja, gyerektábori támogatás szerepelnek. 

A Társaságnak minden kritériumnak meg kell felelnie, hogy közhasznú maradhasson, a fentiek 

alapján megfelel. 

Három éve derült ki, hogy lehet csatolni szöveges mellékletet, itt részletesen leírta a fent felsorolt 

programokat. Egyebek mellett a gombafotókurzus és a mikológiai könyvtár került feltüntetésre. 

Kisné Dr Fodor Lívia megkérdezi a jelenlévő tagoktól, hogy fejtsen-e ki valamit részletesebben, 

illetve van-e a további kérdés.  

Nincs kérdés. 

 

Hojer Gyula: kéri a jelenlevőket, hogy szavazzanak a beszámoló pont elfogadásáról.  

A nyílt szavazás eredménye az alábbi: 
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Összes szavazat: Igen: Nem: Tartózkodik: 

14 13 0 1 

 

7/2020. (10.05.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 93%-os támogatásával, 13 igen szavazattal elfogadta a Magyar 

Mikológiai Társaság 2019. évi közhasznúsági beszámolóját. 

 

5. napirendi pont: A Magyar Mikológiai Társaság 2020. évi programjának tervezete, a 

költségvetési terv elfogadása 

 

Kisné Dr Fodor Lívia: kötelező ilyet csinálni, azonban a veszélyhelyzet miatt a programtervezet 

eltolódott. Tervként is beszél róla, valamint arról, hogy megvalósult-e. 

14 előadást terveztek, azonban az első alkalom után fel kellett függeszteni az előadás-sorozatot a 

veszélyhelyzet miatt. Most ősszel nincs tiltva, de a vezetőség úgy érezte, nem merik vállalni ezt a 

kockázatot, így az őszi félévi előadások elmaradnak és reménykedik, hogy tavaszra rendeződhet a 

járványhelyzet, így a 2021.évi előadás-sorozat még kérdéses. Tavasszal várható egy közgyűlés, 

melyen felmérik a kockázatokat. 

Az őszi kirándulás megvalósult a múlt hétvégén, sok gombával sikeresen lezajlott. 

 

Országos Gombakiállítás: szeptember elején kiderült, hogy a Kertészeti Egyetem lemondta az őszi 

kertészeti napokat, ami a korábbi években helyet adott a kiállításnak. A vezetőség úgy döntött, hogy 

a tanfolyami hallgatók és az új tanfolyam miatt érdemes megszervezni a kiállítást korlátozott 

formában, új helyszínen de továbbra is a Szent István Egyetemhez kötötten, a Soroksári 

Botanikuskertben. A korlátozott létszámot meg kell valósítani, ennek a módja a következő pár 

napban dől el – pl regisztrációhoz kötötten. Cél, hogy kevesen férjenek az asztalokhoz. A szombati 

nap az oktatásé, a helyszín úgy tűnik megfelelő. Izgalommal várják. 

Az ismeretterjesztés ebben az évben korlátozott. Megjelent a Gombakalauz, melyre 3 éve vártak. 

Nagy kapacitást lefoglalt a vezetőség részéről.  

 

Egy cserháti szervezettel pályázati együttműködés keretében okt 24-én a Cserhátban lesz egy 

program: kirándulás kiállítással és ismeretterjesztéssel egybekötve. 

 

Az Év Gombája választás középpontjában idén a fán élő gombák állnak. Az előzetes szavazás 

lezajlott, ma reggel 8-tól elindult az online szavazás. 

 

Oktatás: szakellenőri tanfolyam indul tervezetten Budapesten 31 fő, Keszthelyen 16 fő 

részvételével. Az őszi indítás azt jelenti, hogy februárig lehet hozzá csatlakozni. A vidéki 

tanfolyamok egyre nehezebbek, egyre kevesebb ember tud ilyen összeget rászánni a részvételre, 

ezért a vezetőség bizonytalan, hogyan tovább. Idén ez a két középfokú tanfolyam indul. 

A felsőfokú tanfolyam folytatódik a 27 fő standarddal. Kellett-e kihagyni alkalmat? 

Finy Péter: igen, jópár alkalmat el kellett halasztani. Kettő lement, a taplós tematikájú alkalmat 

novemberre halasztották. Az egy napos előadásokat online formában tartottak meg, mikroszkóp 

nélkül, Nagy István és Lukács Zoltán előadásait kivéve. Lesznek további egynapos alkalmak, 

melyeket a jövő év elejére halasztanak. A keresztéves hallgatókhoz újabb tanfolyamot kell indítani, 

ez még egy fontos feladat. Ezek márciusban, február végén elindulnak, egynapos mikroszkópos 

képzéssel. Ott még várható egy torlódás. 
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Kisné Dr Fodor Lívia: komoly váltásra kényszerültünk tavasszal: az elméleti oktatást online térbe 

helyezték, jól lezajlott, első egy-két alkalommal még adódtak problémák. A középfokú tanfolyam 

terepgyakorlatait meg lehetett tartani.  

Sajnos a tematikus workshopokat el kellett halasztani, mind a négyet. 

Finy Péter felveti, hogy a novemberi tematikus workshop-ot is el kellene halasztani, mert közel van 

a taplós hétvégéhez, jobb volna, ha nem torlódnának egymásra a terepgyakorlatok. 

Kisné Dr Fodor Lívia: 2021-ben jó lenne megszervezni a tematikus hétvégéket. 

 

A fotópályázat lezajlott szeptember 15-i határidővel, még nincs eredmény. 

A 2. Magyar Mikológia Napját is elhalasztották 2021-re. 

 

Pénzügyi terv 2020: 

nem nagyon befolyásolta a koronavírus, mert a tervezett bevételek és kiadások megvalósultak. 

A könyv (Gombakalauz) nyomdaköltsége, szerkesztése elég nagy költség, ezért 2020-ra a 

könyvkiadásnak köszönhetően negatívba került az egyenleg. 

Dr Tusnády Zsanett megemlíti, hogy 4800 Ft egy példány ára. 

Kisné Dr Fodor Lívia: nem emlékszik a felajánlott  SZJA 1%-ok pontos összegére, ezt majd 

megtudjuk jövőre. A tanfolyamok, irodabérlet költségei a járványhelyzettől függetlenek. Számolni 

kell egyéb nagy tételekkel is, például a könyvelő díjazása és a postaszolgáltatások költsége. 

Van-e kérdés vagy javaslat? 

Dr Tusnády Zsanett: 250 ezer forint volt az 1% 

Hojer Gyula: van-e hozzáfűznivaló, kérdés? 

Kiss Zsuzsanna: Az őszi-téli előadás-sorozat nem mehetne online módon? 

Kisné Dr Fodor Lívia: nem merült fel, de lehetne. Bár az előadásban az a legjobb, hogy 

összejövünk. 

Dr Tusnády Zsanett felveti, hogy megkérdezheti az előadókat. 

Kisné Dr Fodor Lívia: problémát jelent, hogy a webex eu-s adószámot kér, elő szeretne fizetni, 

azonban technikai probléma merült fel a regisztráció során: EU-s adószámot kért a rendszer, de azt 

nem fogadta el, ami a magyar adószámból automatikusan képződik. További problémát jelent, hogy 

a Webex rendszere csupán 100 főig fogad résztvevőket. 

Dr Tusnády Zsanett: online előadások esetén a tagság vidéki része is be tudna kapcsolódni, ami 

nagy előny. 

Kiss Zsuzsanna: Zoom is alkalmas erre. 

Kisné Dr Fodor Lívia: az is előfizetős, és ott is 100 főig fogad a rendszer résztvevőket. 

Kiss Zsuzsanna felveti, hogy ha az MMT-nek szüksége van rá, önkéntesként beszállna az 

előfizetésbe, más tagok is bizonyára megtennék ezt. 

Kisné Dr Fodor Lívia: nincs erre szükség, mert a társaságnak van erre pénze. A gond, hogy száznál 

több fő nézné ezt meg. Az oktatásban úgy oldották meg, hogy felvették, és zárt Youtube csatornára 

feltöltötték. Hátránya, hogy a link ezáltal megoszthatóvá válik, és engedély nélkül elterjedhet. 

Hojer Gyula: a Társaság saját honlapjára nem lehet feltölteni? 

Kisné Dr Fodor Lívia: nem megoldható technikailag. 

Dr Tusnády Zsanett vállalja, hogy megkérdezi az előadókat, hogy van-e aki online vállalja. 

Kisné Dr Fodor Lívia köszöni a felvetést. 

Szeberényi Attila: Hány példányban készült a könyv? 

Finy Péter: 2500 

Szeberényi Attila szerint kevés a bevétel, amit irányoztak erre, ugyanis 300 példányt terveztek 

eladni. 

Kisné Dr Fodor Lívia: többet nem terveznek. 
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Szeberényi Attila: a tanfolyamosok megkapták a saját példányukat, a többi nem fogyna el nagyobb 

példányszámban? Bizományban el lehet vinni? 

Fedor Ilona: el lehet. 

Dr Tusnády Zsanett: a bevétel fele már biztosan megvan. 

Szeberényi Attila szerint 800 darab biztosan eladható. 

Kisné Dr Fodor Lívia megkérdezi, hogy átírja-e a tervet. 

Hojer Gyula szerint a terv lehet maradhat. 

Kisné Dr Fodor Lívia: a tanfolyamosok nem számítanak bele, mert ők a tanfolyamhoz kapják. 

Érdemes elfogadni a tervet, legfeljebb túlteljesítik. 

Hojer Gyula: egyéb kérdés? Ő két észrevételt fűz az oktatáshoz: 

Az egyik, hogy a keresztéveseknek úgy lett elindítva a felsőfokú tanfolyam, hogy nem feltétlen lesz 

folyamatos. Így a négy fő arra készül, hogy nem lesz folyamatos. 

Finy Péter: reméli, hogy összejön a létszám, mindenképp meghirdetik a következő felsőfokút. 

Hojer Gyula: Lívia említette hogy a szakellenőri tanfolyamokon a magas ár miatt kevesebb fő vesz 

részt. Vannak más, konkurens társaságok akik ilyenek oktatást szerveznek, és az áruk jóval 

alacsonyabb a más színvonal miatt? 

Finy Péter: a konkurens társaságok között vannak, akik nem fizetnek bérleti díjat, így alacsonyabb 

az ár. 

Hojer Gyula: lehet-e valamit azért tenni, hogy a konkurenica ne lehetetlenítse el az MMT 

szervezését? 

Kisné Dr Fodor Lívia: szerinte nincs olcsóbb vidéki tanfolyam. Illetve egy visszajelzés szerint 

máshol nagy a tömeg, ezért inkább az MMT-hez szeretnének menni. Több a belefoglalt érték, és 

nincsenek nagy csoportok. Ugyanis ha húsz fő felett van egy csoport, oda két oktató megy ki. 

Szeberényi Attila: Mi a minimum létszám? 

Kisné Dr Fodor Lívia: régen 25 fő volt, majd lementek 20-ra, de a keszthelyit elindítják 16-al, mert 

így nincs veszteség. Igaz, nyereség sem. A vezetőség döntése, hogy mivel alapszabály szerinti 

feladat a szakellenőrök képzése, ezért ha nem mennek mínuszba, megtartják a tanfolyamokat. 

Nagyon nehezen jött össze a létszám, hirdetéssel együtt is. A járványhelyzet és az online oktatás 

újabb kapukat nyit meg mindenfelé, ugyanakkor nem kéne elengedni a vidékiek kezét. A 

konkurencia rendszeresen nem tartja meg a tanfolyamokat, mert nem jön össze a létszám. 

Dr Tusnády Zsanett: egy nullszaldós vidéki tanfolyam arra is jó, hogy a felsőfokúra és a tematikus 

hétvégékre onnan is jelentkeznek hallgatók. 

Kisné Dr Fodor Lívia: látni kell a kapacitáshiányt is. Szükség van kompromisszumra, hisz indulnak 

a tematikus hétvégék is. Akkor indítják el, hogy ha megvan a megfelelő létszám. A hallgatók is 

gyakran érdeklődnek. Az MMT nem tudja megtenni, hogy azért ne indítson tanfolyamot, mert csak 

15 fő jelentkezett. Tavasszal talán többet tudnak mondani a tanfolyamok kapcsán. 

Hojer Gyula: van-e még kérdés, hozzászolás? Nincs. 

 

A levezető elnök megszavaztatja a 2020- s év hátralévő programjának elfogadását és költségvetését. 

A nyílt szavazás eredménye az alábbi : 

 

Összes szavazat: Igen: Nem: Tartózkodik: 

14 13 0 1 

 

8/2020. (10.05.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 93%-os támogatásával, 13 igen szavazattal elfogadta a Magyar 

Mikológiai Társaság 2019. évi programtervezetét és költségvetési tervét. 
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6. napirendi pont: 2021. évi tagdíj összegének meghatározása 

 

Kisné Dr Fodor Lívia: nem emelnék a tagdíjat, azt javasolják, hogy 2021-ben a magánszemélyek 

továbbra is 3000 forintot, a szervezetek pedig 10,000 forint tagdíjat fizessenek. 

Finy Péter: van szervezet tag? 

Fedor Ilona: a MIGE, más nincs. 

Hojer Gyula : van kérdés? 

Fedor Ilona: Clusiana – mi legyen vele, benne lesz-e az éves programban? A tagok levélben és 

szóban is kérdezik, lesz-e kiadvány, hisz fizetik a tagdíjat és mégsem kapják amit kértek. 

Hojer Gyula: milyen akadályát látjuk, hogy emelkedjen 1000 forintal a tagdíj? Pl TIT. Tagi 

közvéleménykutatás? 

Kiss Zsuzsanna felveti, hogy maradjon 3000 forint, de a kiadványok kerüljenek pénzbe. 

Dr Tusnády Zsanett: ez kvázi tagdíjemelés. 

Kiss Zsuzsanna: így a tagok nem panaszkodhatnak, hogy nincs Clusiana. 

Szeberényi Attila támogatja a tagdíjemelést 

Fedor Ilona: a mostani helyzetben, amikor a járványhelyzet miatt a tagok nem tudnak semmit sem 

kapni, ne emelkedjen a tagdíj mértéke. 

 

Hojer Gyula: Mi lenne ha kapnának cserébe valamit? Nem előadást, hanem mást, ami töredéke a 

tagdíjnak, de kifejezi a gondoskodás pl gombás naptárat. 

Radnóti Ágnes: azzal postaköltség is jár, és tagként nézve ebben az évben valóban nem születhetett 

túl sok program a járványhelyzet miatt. Valamint említették a TIT-et, ott azonban a 4000 forintos 

tagdíj nem csak a Gombász szakkör tagdíjára vonatkozik, hanem a TIT többi szakkörére is. 

Kisné Dr Fodor Lívia: nem csupán arról van szó, hogy a Társaság nem tudott túl sokat nyújtani 

ebben az évben, de számos ember anyagilag rosszabb helyzetben van, és félő,hogy egy emelés 

tagvesztést okozna. Elhalasztaná az emelést a következő évre, amikor már látni lehet, hogy mit 

tudnak nyújtani. 

Fedor Ilona: problémás, hogy még vannak akik nem utaltak tagdíjat. Őket szeretné értesíteni, de mit 

mondjon nekik? Nap mint nap szembesül például azzal a kérdéssel, hogy a Clusiana nem jár-e a 

tagdíjért. 

Hojer Gyula szerint ez nem a tagdíj összegét érinti. 

Fedor Ilona: tudnia kell, hogy a 3000 forintban mi van benne, a Clusiana vagy az újság? Ő ezekkel 

a kérdésekkel naponta szembesül, 

Dr Tusnády Zsanett: ez a Szervezeti és Működési Szabályzatban vagy az Alapszabályban van 

benne, hogy ez jár a tagdíjhoz? Amint választ kap erre, egyeztetnek Ilonával, hogy  

Kisné Dr Fodor Lívia: még reménykedik, hogy megjelenhet idén a Magyar Gombász. És 

megpróbálják teljesíteni. 

Marika : 450 forint a Magyar Gombász ára, ugye? 

Fedor Ilona: 400 és 600, attól függően hogy belső vagy külsős vásárolja meg, plusz postaköltség. 

Németh Lajosné: a Clusiana pedig 2000 Ft. 

Kisné Dr Fodor Lívia: cél, hogy ne legyen összeomlás ha ennyit áldozunk a tagjainkra, ezért is viszi 

a társaság a tanfolyamokat. 

 

Hojer Gyula: szavazásra bocsátja, hogy a 2021-es év tagdíja ne emelkedjen. 

A nyílt szavazás eredménye az alábbi: 

 

Összes szavazat: Igen: Nem: Tartózkodik: 
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14 13 1 0 

 

9/2020. (10.05.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 93%-os támogatásával, 13 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a 

Magyar Mikológiai Társaság 2021. évi tagdíját. 

 

Kisné Dr Fodor Lívia javasolja, hogy a következő közgyűlésig halasszák el a tagdíjemelés kérdését, 

és addigra kerüljön valami koncepció a tagdíjemelés mögé. 

 

7. napirendi pont: Egyebek 

 

A levezető elnök megkérdi, van-e további kérdés vagy észrevétel. 

 

Fedor Ilona megkérdezi, hogy másnapra tudna-e valaki délelőtt kilenctől segíteni a könyvek 

borítékolásában az MMT irodájában. 

Kiss Zsuzsanna: be tud jönni segíteni. 

Fedor Ilona megadja az iroda új címét, hogy  

Hojer Gyula megkérdezi, hogy elég-e egy fő segítsége. 

Dr Tusnády Zsanett kérése, hogy fotózzák le az postázásra felkészített könyvcsomagokat, hogy 

feltölthesse a Társaság Facebook oldalára, hogy a tagokat értesítse. 

 

Hojer Gyula megemlíti, hogy Lívia segítséget kért az október 16-18-i gombászkiállítás 

szervezéséhez. Megkérdezi Dr Benedek Lajost, hogy kell-e vinni bútorokat? 

Dr Benedek Lajos: sátor kellene, nyílt téren tervezik, az odaszálítás problémát jelent. 

Kisné Dr Fodor Lívia: műanyag asztalokra is szükség van. Ezek kedvező áron bérelhetők egy 

hétvégére, de a sima személyautóban nem megoldható a szállításuk. Ha valaki tud segíteni, akkor 

jelezze. A fuvarozó díja lényegesen magasabb, 30 ezer forinttól kezdődik, míg maga a sörpad 

bérlése egy hétvégére 1250 forint plusz áfa. 

Fedor Ilona megkérdezi, hogy létezik-e olyan konstrukció, ahol a bérlő ki is szállítja a sátrakat és a 

padokat. 

Fodor Lívia: létezik, azonban a szállítás díja ott is magas. 

Dr Tusnády Zsanett: kiküldte ma az önkénteseknek a felhívást, bele tudja írni ezt is, hogy tud-e 

valaki segíteni a szállításban is. 

Kisné Dr Fodor Lívia: előbb ki kéne találni, pontosan milyen felszerelésre van szükség, és annak 

ismeretében érdemes feltenni ezt a kérdést. 

Hojer Gyula megkérdezi Dr Benedek Lajost, hogy a Botanikus Kertnek nincs-e felszerelése? 

Dr Benedek Lajos: Nincs. Komolyabb felszerelés kell, nagy mennyiségű sátor. 

 

Kisné Dr Fodor Lívia kéri, hogy zárjuk le a közgyűlést. 

Hojer Gyula: megköszöni a részvételt és hogy ő lehetett a levezető elnök. 

Kisné Dr Fodor Lívia megköszöni a figyelmet 

Az ülést 19 óra 26 perckor berekesztik. 
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Melléklet: 

 

A Közgyűlés határozatainak listája 

 

 

1/2020. (10.05.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 100%-os támogatásával, 13 igen szavazattal Hojer Gyulát választotta 

levezető elnöknek. 

 

 

2/2020. (10.05.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 100%-os támogatásával, 13 igen szavazattal Radnóti Ágnest választotta 

jegyzőkönyvvezetőnek. 

 

 

3/2020. (10.05.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 100%-os támogatásával, 13 igen szavazattal Fedor Ilonát választotta 

jegyzőkönyv-hitelesítőnek. 

 

 

4/2020. (10.05.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 100%-os támogatásával, 13 igen szavazattal elfogadta a napirendi 

pontokat. 

 

 

5/2020. (10.05.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 93%-os támogatásával, 13 igen szavazattal elfogadta a Magyar 

Mikológiai Társaság Vezetőségének 2019. Évi szakmai beszámolóját. 

 

 

6/2020. (10.05.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 79%-os támogatásával, 11 igen szavazattal elfogadta a Magyar 

Mikológiai Társaság Felügyelőbizottságának a 2019. évi beszámolóját. 

 

 

7/2020. (10.05.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 93%-os támogatásával, 13 igen szavazattal elfogadta a Magyar 

Mikológiai Társaság 2019. évi közhasznúsági beszámolóját. 

 

 

8/2020. (10.05.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 93%-os támogatásával, 13 igen szavazattal elfogadta a Magyar 

Mikológiai Társaság 2019. évi programtervezetét és költségvetési tervét. 

 

 

9/2020. (10.05.) számú közgyűlési határozat 

A Közgyűlés a jelenlévők 93%-os támogatásával, 13 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a 

Magyar Mikológiai Társaság 2021. évi tagdíját. 
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